

ASSESSMENT SYSTEM—SYSTEME DE COTISATION.

October Assessment, 1898. Cotisation du mois d'Octobre. No 12

Deaths Nos. 81, 81, 85, 86, 87, 88, 89, 90 and 91. Décès

The Grand Council of the C.M.B.A. of Canada. Le Grand Conseil de l'A.C.B.M. du Canada. SECRETARY'S OFFICE, BUREAU DU SECRETAIRE. London, Ont., October 1, 1898.

Dear Sir and Brother—You are hereby officially notified of the deaths of the following named brothers.

Cher Monsieur et Frère—Vous êtes, par le présent officiellement notifié du décès des frères ci-après nommés :

Table with columns: NO., NAME, BRANCH, LOCATION, ADMITTED, DIED, CAUSE OF DEATH. Lists members like Charles Brennan, M. Adolphe Turner, etc.

Deaths Nos. 83 and 84 not in regular order, proofs not having been received in time. Les décès Nos. 83 et 84 ne sont pas rapportés dans l'ordre régulier, la preuve n'ayant pas été reçue en temps.

Statement of the Beneficiary and Reserve Funds for September, 1898. Compte-rendu du Fonds des Bénéfices et du Fonds de Réserve pour le mois de Sept., 1898.

BENEFICIARY FUND. FONDS DES BÉNÉFICIAIRES.

Table showing financial details for the Beneficiary Fund, including amounts on hand, received during Sept., and payments to members.

RESERVE FUND—FONDS DE RESERVE.

Table showing financial details for the Reserve Fund, including amount on hand and accrued since last report.

SAM. R. BROWN, Grand Secretary.

To the Members of the C.M.B.A. of Canada—

Brothers—The foregoing statement of Assessment No. 12 (October Assessment) is given in compliance with Sections 7 & 8 of Beneficiary Fund Law; the legal notice of these regular monthly assessments is given in our Constitution. You must pay this Assessment to the Financial Secretary of your Branch on or before the third day of Nov., 1898.

Yours fraternally, SAM. R. BROWN, Grand Sec.

Aux Membres de l'A.C.B.M. du Canada—

Frères—L'état précédant de la Cotisation No. 12 (Cotisation du mois d'Oct.) est donné en conformité des Clauses 7ème et 8ème de notre loi concernant le Fonds des Bénéfices; l'avis légal de ces cotisations mensuelles régulières est donné dans notre Constitution. Vous devez payer cette cotisation au Secrétaire Financier de votre Succursale le ou avant le 3ème jour de Nov., 1898.

Fraternellement à vous. SAM. R. BROWN, Grand Sec.

Statement of Assessments Received in September, 1898.

Etat des Cotisations Recues Durant le Mois de Septembre.

Large table with multiple columns: Branch No., No. of Cotisations, Beneficiary Fund, Reserve, etc. Lists assessment data for various branches.

N.B.—All branches not appearing on the foregoing statement as having paid No. 10 Assessment, with the exception of Branches 65, 72, 205, 287, 298, 299 and 297, are on this date (October 1st, 1898) in arrears or under suspension. These Branches paid No. 10 in August.

N.B.—Les succursales qui n'apparaissent pas dans l'état ci-dessus comme ayant payé la Cotisation No. 10, à l'exception des Succursales Nos. 65, 72, 205, 287, 298, 299 et 297, sont à cette date (1 Octobre, 1898) arriérées ou en suspens. Ces Succursales ont payé la Cotisation No. 10 en Août.